
 
PROTOKÓŁ 

XXXI sesja Rady Gminy Bieliny z dnia 18 maja 2021 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

 

lp nazwisko imię status podpis 

1 Bernat Elżbieta obecna   

2 Bernat Robert obecny   

3 Bęben Jerzy obecny   

4 Brożyna Jan obecny   

5 Brożyna Marcin obecny   

6 Brożyna Marek obecny   

7 Durlej Henryk obecny   

8 Gawęcki Józef obecny   

9 Herbuś Barbara obecna   

10 Pawlik Krzysztof obecny   

11 Piotrowski Dariusz obecny   

12 Rzepka Dorota obecna   

13 Sala Dariusz obecny   

14 Sitek Grażyna obecna   

15 Szczepaniak Emil obecny   

 

 

obecni 15 

wszyscy 15 

procent 100,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 



PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie 9.00 w trybie zdalnym. 

W sesji udział wzięło 15 radnych. Na sali obrad obecni byli: Przewodniczący Rady 

Gminy Bieliny – Józef Gawęcki, Wójt Gminy Bieliny – Sławomir Kopacz, Skarbnik 

Gminy Bieliny - Emilia Bąk, Sekretarz Gminy Bieliny – Jadwiga Wójcik. Radni 

uczestniczyli w posiedzeniu za pomocą zdalnych środków komunikacji.  

Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych i stwierdził quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki odczytał proponowany 

porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXX z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 19 kwietnia 2021 

roku 

4. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie pomiędzy 

sesjami. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXI/232/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy na lata 2021-2040 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXI/233/21 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Bieliny na 2021 r. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXI/234/21 w sprawie przyjęcia zmian 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków w Gminie Bieliny 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXI/235/21 w sprawie ustalenia dopłat z 

budżetu gminy do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Bieliny 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXI/236/21 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia partnerskiego pomiędzy Gminą Bieliny i Gminą Zawichost w 

celu wspólnej realizacji projektu „Montaż instalacji OZE w ramach projektów 

parasolowych na terenie gminy Bieliny i Zawichost” w ramach Działanie 3.1 

Wytwarzanie i dystrybucja energii pochodzącej ze źródeł odnawialnych – PROJEKTY 

PARASOLOWE Osi Priorytetowej 3 Efektywna i zielona energia Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 

10. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2020 rok 

11. Pytania/Odpowiedzi 

12. Zamknięcie obrad sesji 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad przyjęciem 

porządku obrad. 

 



 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 18 maja 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 



15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki ogłosił wynik głosowania imiennego. Porządek obrad  

został w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

3. Przyjęcie protokołu Nr XXX z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 19 
kwietnia 2021 roku 

Przyjęcie protokołu Nr XXX/2021 z dnia 19 kwietnia 2021 roku. Nikt nie wniósł 

uwag do sporządzonego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad przyjęciem 

protokołu Nr XXX/2021 z dnia 19 kwietnia 2021 roku. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu Nr XXX z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 19 kwietnia 2021 roku 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 18 maja 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 



6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki ogłosił wynik głosowania imiennego. Protokół Nr 

XXX/2021 z dnia 19 kwietnia 2021 roku został w głosowaniu imiennym przyjęty 15 

głosami „za”.  

4. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
pomiędzy sesjami. 

 
Sławomir Kopacz Wójt Gminy Bieliny powitał zebranych i przedstawił działania 

podejmowane od ostatniej sesji tj. od 19 kwietnia 2021 roku: 

 

20 kwietnia - odbyło się spotkanie w Świętokrzyskim Parku Narodowym. 

Rozmawialiśmy na temat nowych projektów dotyczących nowej 

perspektywy finansowej, tych które dotyczą działań na obszarze funkcjonowania 

Związku Gmin Gór Świętokrzyskich i  Świętokrzyskiego Parku Narodowego 

22 kwietnia -  odbyło się w trybie zdalnym Zgromadzenie Związku Gmin Wiejskich 

23 kwietnia - odbyło się spotkanie Związku Gmin Gór Świętokrzyskich 

27 kwietnia – odbyło się spotkanie z wójtem i z burmistrzami gmin, które realizują 

projekt Szlak Benedyktyński  

29 kwietnia - z zastępcą burmistrza Łagowa Panem Zbigniewem Meduckim 

spotkaliśmy się z nadleśniczym Nadleśnictwa Łagów. Rozmawialiśmy na temat 

współpracy w ramach różnego rodzaju inwestycji, ale też takich działań, które 

moglibyśmy wspólnie podejmować -  Gmina Łagów, Gmina Bieliny i  Nadleśnictwo 

Łagów 

29  kwietnia -  odbyło się spotkanie z Panem Starostą Stefanem Bąkiem. 

Rozmawialiśmy na temat planowanych przez Powiat inwestycji, które również 

dotyczyłyby Gminy Bieliny  

4 maja -  odbyło się spotkanie z Panią Marszałek Renatą Janik 

Rozmawialiśmy o społecznej inicjatywie mieszkaniowej. Jest to nowy projekt 

dotyczący budowy tanich mieszkań, z których mogliby korzystać młodzi mieszkańcy, 



również Gminy Bieliny. Oczywiście gmina tego projektu sama nie może realizować, 

bo założenie jest takie, że powstaje społeczna inicjatywa mieszkaniowa w ramach 

której założono, że powstanie około 1000 mieszkań. Z inicjatywy Pani Marszałek Janik 

pojawia się taka koncepcja, aby nawiązać inicjatywę mieszkaniową w taki sposób, że 

byłoby porozumienie w skład którego wchodziłoby miasto Kielce oraz kilka gmin 

powiatu kieleckiego. Między innymi byłaby Gmina Bieliny.  Założenie jest takie, że 

gmina tak naprawdę finansowo nie uczestniczy w tym, natomiast przygotowuje 

działkę, która wchodzi do spółki. Jesteśmy na takim etapie, że przekazaliśmy naszą 

wstępną deklarację chęci podjęcia dyskusji na ten temat. Pokazaliśmy też działki, które 

ewentualnie mogłyby być brane  pod uwagę. Czekamy  na to, aby  to zostało 

przeanalizowane, czy w ogóle takie działki spełniałyby wymogi całego programu i 

wtedy dopiero byśmy dyskutowali o tym czy chcielibyśmy w taki program wejść. 

5 maja -  odbyło się spotkanie z projektantem  drogi w Belnie  

10 maja -  odbyło się spotkanie dotyczące zaawansowania prac nad programem 

funkcjonalno-użytkowym drogi 74 na odcinku od Cedzyny do Łagowa wraz z 

obwodnicą Łagowa. Spotkanie prowadził zastępca dyrektora Generalnej Dyrekcji 

Dróg i Autostrad z Warszawy. Projektanci  po kolei omówili cały proponowany 

przebieg, przeanalizowane warianty tej budowy z konkretnymi rozwiązaniami takich 

elementów kluczowych. Prace są bardzo mocno zaawansowane. Decyzja 

środowiskowa jest obowiązująca, prawomocna. Nie ma  kolizji, z którymi mielibyśmy 

problem, jeśli chodzi o naszą gminę.  Generalna Dyrekcja Dróg i Autostrad jest mocno 

zdeterminowana do tego żeby jak najszybciej ten element dokumentacji był gotowy.  

Jest to dokumentacja, która pozwala ogłosić przetarg w trybie zaprojektuj wybuduj. 

10 maja – w szkole w Hucie Nowej  była Pani Minister Anna Krupka. Wizyta wiązała 

się to z tym, że rozstrzygnęliśmy już przetargi na termomodernizację szkoły i budowę 

sali. Jest to projekt, który jest dofinansowany ze środków pochodzących zarówno z 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego jak ze 

środków z Ministerstwa Sportu. Z Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Świętokrzyskiego do termomodernizacji pozyskaliśmy kwotę 

965422,82 zł, a do sali z ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Świętokrzyskiego 884 000 zł. Natomiast z Ministerstwa Sportu 

1 714 000zł.  

11 maja - na Świętym Krzyżu odbyła się narada  rady budowy związana z realizacją  

wspólnego projektu 

12 maja -  odbył się konwent wójtów 

- w Gdyni w formule online odbyła się uroczysta gala tegorocznej edycji plebiscytu Dziennika 

Gazeta Prawna konkursu Perły Samorządu. W kategorii gmin wiejskich powyżej 5 tysięcy 

mieszkańców Gmina Bieliny jako jedna z dziesięciu w Polsce i jedyna z województwa 

świętokrzyskiego otrzymała wyróżnienie i zaszczytne miejsce w gronie najlepszych 

samorządów. Wyróżnienie w kategorii „Włodarz” otrzymał Wójt Gminy Bieliny Sławomir 

Kopacz. W ramach plebiscytu wyróżniono także Liderów Dobrych Praktyk. Za oryginalne 

inicjatywy, które warto powielać, gmina Bieliny, wraz z miastem Gdynia i Kraków została 

wyróżniona w kategorii zdrowie i opieka. 

13 maja – odbyło się spotkanie u notariusza.  



-  w Świętokrzyskim Urzędzie Wojewódzkim została podpisana  umowa na realizację 

projektu „Opieka wytchnieniowa” Ponad 80 000 zł zostało pozyskane na realizację 

tego projektu.  

- odbyło się spotkanie z Panem Dyrektorem  Powiatowego Zarządu Dróg 

Rozmawialiśmy na temat inwestycji drogowych, które są lub będą realizowane na 

terenie gminy. Jeśli chodzi o Powiat to zakończyliśmy realizację drogi ulica 

Starowiejska w Bielinach.  W tej chwili projektowania jest w trybie zaprojektuj i 

wybuduj  droga od Porąbek przez Kakonin i Podlesie. 

Został rozstrzygnięty kolejny nabór wniosków z fundusz dróg lokalnych. Na 

liście podstawowej  znalazła się droga przez wieś w Belnie. Wartość 

dofinansowania ze środków rządowych 3 771 392 zł. 

Na liście podstawowej znalazła się również droga powiatowa Makoszyn - Widełki 

wartość dofinansowania 2 828 316 zł i  wkład własny Powiatu 942 000 zł. 

17 maja – odbyło się posiedzenie wspólne komisji rady gminy Bieliny 

 

Na sesję w trybie onlain dołączyła Pani Aneta Królik – rzecznik prasowy 

urzędu statystycznego. Pani rzecznik przekazała informacje na temat Narodowego 

Spisu Powszechnego. Powiedział m.in., że spis jest realizowany na terenie całego kraju 

od 1 kwietnia. Mieszkańcy gminy Bieliny także o tym wiedzą, o czym wskazują na to 

wskaźnik realizacji spisu. Wskaźnik jest wysoki, jest to ponad 15% społeczeństwa. 

Jeśli chodzi o Powiat Kielecki to Gmina Bieliny jest na podium wyprzedza ją tylko 

gmina  Masłów. 

Nam zależy na tym, aby uzyskać najlepszą kompletność w jak najlepszym 

czasie. Spis realizowany jest raz na 10 lat. Oznacza to, że pojawia 

się wielka luka informacyjna np. ludność według wykształcenia,  migracje.  

Pani rzecznik przedstawiła cel i potrzeby przeprowadzanego spisu.  Dane, które 

pozyskane są w trakcie spisu są przekazywane w bardzo bezpiecznym kanale, są 

zanonimizowane. Dane osobowe są od razu odłączane  od pozostałej części i trudne do 

zidentyfikowania. Natomiast później udostępniane są tylko i wyłącznie w postaci 

tablic zbiorczych nie ma takiej możliwości żeby jednostkowe dane osobowe 

kiedykolwiek wypłynęły.  Historia  polskiej statystyki nie zna takiego przypadku, żeby 

tajemnica statystyczna została złamana. 

Mamy prośbę i apel do Państwa o to, aby podjąć jak najszersze działania wśród 

lokalnej społeczności, żeby każdy kto jeszcze może, o tym spisie się nie dowiedział, 

aby się o tym dowiedział, ponieważ spis jest obowiązkowy. Kanałów do samo spisania 

się jest wiele. Podstawowym obowiązkowym jest samo spis internetowy. W każdym 

urzędzie gminy jest stanowisko do spisu. Ten kanał jest o tyle istotny, że daje 

możliwości udziału w loterii promocyjnej. 

Pani rzecznik przedstawiła funkcjonowanie loterii promocyjnej i nagrody.  

Innym  kanałem do spisu może być m.in. infolinia 22 279 99 99. Rachmistrzowie 

terenowi  do końca czerwca  swojej pracy w terenie nie rozpoczną. Będą się 

kontaktować  telefonicznie z numeru 22 828 88 88. Jeśli sytuacja na to pozwoli to 

rachmistrzowie rozpoczną swoją pracę w terenie , ale nie stanie się to pewnie wcześniej 

niż po czerwcu. 

Pan Wójt podziękował Pani rzecznik za przedstawienie zasad spisu 

i to w jaki sposób możemy dopełnić tego obowiązku. Rzeczywiście  bardzo ściśle 



współpracujemy z Urzędem Statystycznym w Kielcach  i te doświadczenia tej 

współpracy mamy o tyle bardzo dobre, że też bardzo sprawnie przeprowadziliśmy spis 

rolny, który był ostatnio. Gmina Bieliny została w tym spisie rolnym wyróżniona, bo 

zajęliśmy  V miejsce w województwie. Pan Wójt zaapelował do wszystkich Państwa 

radnych, sołtysów, ale też do wszystkich mieszkańców, abyśmy dopełnili tego 

obowiązku. My ze swojej strony zorganizowaliśmy  również w urzędzie wspólnie z 

Urzędem Statystycznym punkt, w którym można dokonać spisu.  

Dodatkowo też rolnicy w tej chwili też mogą korzystać z pomocy 

zorganizowanej przez Urząd Gminy w wypełnianiu wniosków o dopłaty bezpośrednie. 

Przy jednej wizycie w urzędzie można załatwić dwie sprawy t.j. dokonać samo spisu i 

wypełnić wniosek o dopłaty.  

 Pani Aneta Królik – rzecznik prasowy urzędu statystycznego podziękowała za 

uwagę i opuściła obrady sesji.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXI/232/21 w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2040 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXI/233/21 w sprawie zmian w 
budżecie Gminy Bieliny na 2021 rok 

 

Pan Wójt przedstawił projekty uchwał. Powiedział m.in. śledzimy to co się 

dzieje jeśli chodzi o realizację inwestycji. Niestety mamy problem, wykonawcy nie 

dotrzymują zakładanych harmonogramów, są przesunięcia na niektórych 

inwestycjach. Obowiązująca ustawa cowidowa pozwala wykonawcy w sytuacji kiedy 

opóźnienie jest spowodowane  sytuacją pandemiczną, zachorowaniem, albo 

zerwaniem łańcucha dostaw wnioskować do zamawiającego o przesunięcie terminu 

zakończenia danej inwestycji i z tego uprawnienia korzystają. Dla nas jest to 

niekomfortowa sytuacja zwłaszcza, że mamy inwestycje, na których bardzo nam 

zależy, aby jak najszybciej zakończyć, chociażby stacja uzdatniania wody w Kakoninie 

wraz ze studnią  w Porąbkach. Niestety mamy  przesunięcia, jeśli chodzi o 

harmonogram realizacji tych zadań. Stąd też nanosimy też zmiany, jeśli chodzi o 

wydatkowanie środków. 

Załącznik nr 1:  stadion w Bielinach. Jest to projekt realizowany w trybie 

zaprojektuj i wybuduj, trwają prace projektowe. Niestety widzimy, że  pozwoleń 

jeszcze nie ma, więc te prace będą przesunięte. Skąd też przesuwamy na rok przyszły, 

na kolejne lata kwotę 580 000 zł. Projekt dofinansowany z Ministerstwa Sportu. 

Dostosowujemy kwestie środków, które będą pozyskane i przekazane na realizację 

usuwania wyrobów azbestowych i zmniejszamy kwotę o 45 000 zł.  

Po stronie wydatków: złożyliśmy wniosek do wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska. Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska ogłosił nabór 

wniosków na dofinansowanie inwestycji kanalizacyjnych poza aglomeracjami. W tej 

chwili realizujemy całą  dużą kanalizację na południowej części gminy w Górkach 

Napękowski, Napękowie i w Belnie. Czekamy z zakończeniem tej inwestycji na zakład 

energetyczny. Zakład energetyczny musi doprowadzić zasilanie do przepompowni, 

które tam zostały wybudowane na kanalizacji. Wówczas będziemy mogli włączać 

poszczególne nieruchomości, poszczególne budynki Niestety jeszcze nie na 



wszystkich tych przepompowniach ta energia jest dostarczana, stąd też jeszcze nie 

możemy zamykać tej inwestycji. 

 Natomiast przekazujemy już plac budowy na Makoszyn i na 

Lechów na te główne ciągi, które są w tym dużym projekcie unijnym. 

Złożyliśmy wniosek o dofinansowanie do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska na inwestycje poza aglomeracjami dotyczące miejscowości Lechów, czyli 

boki, które odchodzą. Jest nabór na pożyczkę, która może być w 50% umorzona. 

Wprowadzamy drogę na Makoszyn – Widełki, aby na następnej sesji 

przygotować projekt uchwały o pomocy finansowej dla Powiatu i wkład własny gminy. 

Wprowadzamy 89 000 zł na fragmenty dowieszenia, czy budowania 

oświetlenia ulicznego Napęków, Belno i Huta Podłysica. Są to fragmenty, które już 

mają pozwolenie na budowę. Kolejne dokumenty, które przygotowujemy to między 

innymi Huta Nowa, kolejny fragment Makoszyn, kolejny fragment Lechów. Tam gdzie 

nie ma jeszcze pozwolenia, albo też zgłoszenia nie są prawomocne to będziemy 

kompletować te dokumenty i ogłaszać kolejny przetarg. 

Zabezpieczyliśmy środki , o które wnioskowała Pani Przewodniczącej Dorota 

Rzepka na  zadaszenie rowerów przy szkole w Bielinach. Dokumentacja została 

przygotowana, mamy już pozwolenie i chcemy to też zrealizować. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXI/232/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na 

lata 2021-2040 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXI/232/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy na lata 2021-2040 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 18 maja 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 



lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXXI/232/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2021-2040 została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXI/233/21 w sprawie zmian w budżecie Gminy Bieliny na 2021 rok  

 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXI/233/21 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Bieliny na 2021 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 18 maja 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 



status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXX/224/21 w sprawie zmian w budżecie Gminy Bieliny na 2021 

rok  została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXI/234/21 w sprawie przyjęcia 
zmian Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków w Gminie 
Bieliny 

 
Pan Wójt przedstawił projekt uchwały. 

Szanowni Państwo proponowane zmiany w regulaminie dostarczania wody 



i odprowadzania ścieków jest podyktowane dostosowaniem do obowiązujących 

przepisów. Zmiany zostały skonsultowane i została zaciągnięta opinia Dyrektora 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Krakowie Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie. Mamy tą opinię w formie postanowienia z 21 kwietnia 2021r. 

W  paragraf 2  w rozdziale 5, 6 i 7 regulaminu dokładnie zostały opisane 

warunki przyłączenia do sieci. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXI/234/21 w sprawie przyjęcia zmian Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków w Gminie Bieliny  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXI/234/21 w sprawie przyjęcia zmian 
Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków w Gminie Bieliny 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 18 maja 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 



8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXXI/234/21 w sprawie przyjęcia zmian Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków w Gminie Bieliny  została w 

głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXI/235/21 w sprawie ustalenia 
dopłat z budżetu gminy do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz 
zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Bieliny 

Projekt uchwały przedstawił Pan Wójt.  Uchwała przedstawia wysokość dopłat 

do taryf związanych z dostarczaniem wody i odprowadzania ścieków.  Taryfy zostały 

zatwierdzone przez Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Krakowie 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. 

Pan Wójt przedstawił taryfy, które  kształtują się w sposób następujący: 

woda-  4, 54 zł za 1m³,  ścieki jest to 6,40 zł za 1m³. Taka stawkę  musieliby płacić 

mieszkańcy  gdyby nie było dopłat z budżetu gminy. Są to kwoty netto. Mieszkańcy 

płacą 2,31 zł za m³ wody  na podstawie wskaźnika wodomierza i 2,16 zł za m³ ścieków 

na podstawie wodomierza, a 3,06 zł za m³  tam gdzie odbierane są ścieki i rozliczane 

ryczałtowo. Proponujemy, aby te stawki pozostały bez zmian, czyli mieszkańcy dalej 

będą płacić takie same kwoty. Z budżetu gminy dopłacamy do wody 893 984 zł, a do 

ścieków 579 777 zł łącznie 1 473 761 zł. Proponujemy też, że nie będzie dopłaty do  

ryczałtowego odbioru wody. Są wodomierze, jest możliwość zamontowania 

wodomierza, żeby można było  rozliczać się według wodomierza. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXI/235/21 w sprawie ustalenia dopłat z budżetu gminy do taryf dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Bieliny  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXI/235/21 w sprawie ustalenia dopłat z 
budżetu gminy do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Bieliny 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 



 

data 18 maja 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXXI/235/21 w sprawie ustalenia dopłat z budżetu gminy do taryf 

dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Bieliny  została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 



9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXI/236/21 w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie porozumienia partnerskiego pomiędzy Gminą Bieliny i 
Gminą Zawichost w celu wspólnej realizacji projektu „Montaż instalacji 
OZE w ramach projektów parasolowych na terenie gminy Bieliny i 
Zawichost” w ramach Działanie 3.1 Wytwarzanie i dystrybucja energii 
pochodzącej ze źródeł odnawialnych – PROJEKTY PARASOLOWE Osi 
Priorytetowej 3 Efektywna i zielona energia Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 

 
Pan Wójt powiedział, że chcemy podpisać porozumienie z gminą Zawichost i  

wprowadzić Gminę Zawichost jako partnera do naszego projektu związanego z 

 projektem parasolowym, czyli montażem odnawialnych źródeł energii na budynkach 

indywidualnych mieszkańców. Pozwoli nam to na rozszerzenie naszego zakresu o 

kilkanaście, a może kilkadziesiąt inwestycji. Dodatkowe osoby, które były na liście 

rezerwowej będą mogły wejść do projektu, jeśli rzeczywiście uda nam się ten projekt 

rozszerzyć. Kolejni nasi mieszkańcy będą mogli skorzystać z dofinansowania przy 

realizacji odnawialnych źródeł energii. Podobną uchwałę musi podjąć  również Rada 

Miejska w Zawichoście. Porozumienie jest załącznikiem do aneksu, który składamy z 

prośbą o rozszerzenie tego podstawowego zakresu we wniosku. 

Pojawia się w tej chwili problem związany z wyłączaniem się, czy wchodzeniem w 

stan awaryjny tych inwerterów, które są montowane przy tych odnawialnych źródłach 

energii. Temat bardzo mocno rozeznaliśmy i przygotowujemy wystąpienie do zakładu 

energetycznego. Ponieważ w sytuacji kiedy jest wysoka produkcja prądu wzrasta 

napięcie w sieci ponad dopuszczalne napięcie, ponad 253 V i wtedy działa system 

bezpieczeństwa, aby nie uszkodzić urządzeń to ten system bezpieczeństwa 

powoduje, że ta produkcja jest jakby wstrzymywana. Jest produkowana, ale nie jest 

wprowadzona do sieci. Nie jest to problem naszych instalacji tylko jest to problem 

instalacji zarządzanych przez Zakład Energetyczny. Problem ten występuje nie tyło na 

terenie naszej gminy, ale okazuje się, że to jest temat ogólnopolski. 

My wystąpimy do zakładu energetycznego z  wnioskiem o to, aby zakład 

energetyczny spróbował swoją sieć, w jakiś sposób przystosować do tego, że jak będą 

montowane urządzenia produkujące energię elektryczną ze źródeł odnawialnych to 

żeby ta energia przez nich była odbierana. Ustawodawca zobowiązał operatora jakim 

jest zakład energetyczny do tego, że musi przyłączyć taką instalację konsumencką, że 

w okresie kiedy jest największa produkcja to  wprowadzane jest to do sieci. 

Próbujemy to w jakiś sposób rozpoznać i interweniować. 

Radny Pan Robert Bernat powiedział, że jest to temat, który będzie ciężko 

rozwiązać, ponieważ, aby ta instalacja prawidłowo działała to musi być odbiorca. My 

na danym terenie możemy tylko oddać prąd do transformatora. 

Pan Wójt powiedział, że dopiero w momencie kiedy zaczęły się pojawiać te 

instalacje w większej ilości,  to ten temat się mocno pojawił. Będziemy to zgłaszać, 

wnioskować i kolejnym adresatem naszych wniosków to pewnie będzie Ministerstwo 

Środowiska, a może Ministerstwo Energetyki. Jeżeli idziemy w takim kierunku, że 

pokazujemy, że idziemy w kierunku zielonej energii, nowa perspektywa finansowa to 



zielony ład, zielona-energia to, jeżeli tutaj będzie blokada i nie znajdziemy rozwiązania 

technicznego, które będzie pozwalało na przyjmowanie tej energii  to coś jest nie tak. 

Z jednej strony będziemy montować te urządzenia, a z drugiej strony, co z tego, 

że są zamontowane, jeżeli nie produkują tej energii, a nawet jeżeli produkują to ona 

jest nie odbiera. Podniesienie napięcia jest bardzo niebezpieczne, bo  może dojść do 

tego, że spalą się urządzenia. Na zarządzie Związku Miast i Gmin Województwa 

Świętokrzyskiego będziemy chcieli o tym porozmawiać, żeby to być może było 

wystąpienie od wszystkich gmin z województwa świętokrzyskiego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXI/236/21 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

partnerskiego pomiędzy Gminą Bieliny i Gminą Zawichost w celu wspólnej realizacji 

projektu „Montaż instalacji OZE w ramach projektów parasolowych na terenie gminy 

Bieliny i Zawichost” w ramach Działanie 3.1 Wytwarzanie i dystrybucja energii 

pochodzącej ze źródeł odnawialnych – PROJEKTY PARASOLOWE Osi 

Priorytetowej 3 Efektywna i zielona energia Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 

 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXI/236/21 w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie porozumienia partnerskiego pomiędzy Gminą Bieliny i Gminą Zawichost 
w celu wspólnej realizacji projektu „Montaż instalacji OZE w ramach projektów 
parasolowych na terenie gminy Bieliny i Zawichost” w ramach Działanie 3.1 
Wytwarzanie i dystrybucja energii pochodzącej ze źródeł odnawialnych – PROJEKTY 
PARASOLOWE Osi Priorytetowej 3 Efektywna i zielona energia Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 18 maja 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 



lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk nie głosował 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan radny Henryk Durlej z przyczyn technicznych nie mógł oddać głosu. 

Zgodnie z § 61 ust.2, ust. 3, ust.4 statutu Gminy Bieliny radny może oddać głos za 

podniesieniem ręki.  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie 

dla Radnego Henryka Durleja według w/w paragrafu. 

Radny Henryk Durlej za podniesieniem ręki oddał głos „za” przyjęciem 

projektu uchwały Nr XXXI/236/21 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia partnerskiego pomiędzy Gminą Bieliny i Gminą Zawichost w celu 

wspólnej realizacji projektu „Montaż instalacji OZE w ramach projektów 

parasolowych na terenie gminy Bieliny i Zawichost” w ramach Działanie 3.1 

Wytwarzanie i dystrybucja energii pochodzącej ze źródeł odnawialnych – 

PROJEKTY PARASOLOWE Osi Priorytetowej 3 Efektywna i zielona energia 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 

2014-2020 

 
Uchwała Nr XXXI/236/21 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia partnerskiego pomiędzy Gminą Bieliny i Gminą Zawichost w celu 

wspólnej realizacji projektu „Montaż instalacji OZE w ramach projektów 

parasolowych na terenie gminy Bieliny i Zawichost” w ramach Działanie 3.1 

Wytwarzanie i dystrybucja energii pochodzącej ze źródeł odnawialnych – 

PROJEKTY PARASOLOWE Osi Priorytetowej 3 Efektywna i zielona energia 



Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 

2014-2020 została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 

10. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2020 rok 

 

Pan Wójt przedstawił ocenę zasobów pomocy społecznej w 2020 roku. 

11. Pytania/Odpowiedzi 
 

Radna Pani Dorota Rzepka podziękowała za przystąpienie do realizacji zadaszenia na 

rowery przy szkole podstawowej w Bielinach. Zapytała również o możliwość szczepień 

dwóch roczników przeciwko meningokokom. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest na to otwarty i przedyskutujemy taką możliwość. 

Pan Wójt przedstawił następujące informacje: 

- szczepienia przeciw covid na terenie naszej gminy idą bardzo sprawnie. Świadczymy 

usługę dowożenia osób, które mają problem z dotarciem  na szczepienia 

- urząd gminy funkcjonuje normalnie, pracujemy też w godzinach takich jak 

pracowaliśmy, czyli poniedziałek, wtorek, czwartek i piątek od godziny 

7:30 do 15:00 natomiast środa od 7:30 do 17:30. 

- w tym roku nie będzie organizacji Święta Truskawki. Jeśli chodzi o organizację różnego 

rodzaju spotkań takich większych będziemy obserwować co się dalej dzieje. 

Radny Pan Marek Brożyna zapytał, czy są informacje na jakich zasadach będą 

zatrudniani pracownicy z Ukrainy. 

Pan Wójt odpowiedział, że prawdopodobnie tak jak w roku ubiegłym. Nie mamy 

jeszcze dokładnych informacji. W tej kwestii ma się wypowiedzieć ministerstwo, więc 

jak będziemy mieć informacje to będziemy je przekazywać. 

12. Zamknięcie obrad sesji 
 

Pan Przewodniczący Józef Gawęcki podziękował zebranym i o godzinie 10.50. 

zakończył obrady sesji Rady Gminy Bieliny.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokółowała: Agata Sala 

 

Przewodniczył: Józef Gawęcki 

 


